

朝陽科技大學 093學年度第2學期教學大綱  
Christian Thoughts and Life 基督思想與人生

當期課號	0563	Course Number	0563
授課教師	錢偉鈞	Instructor	CHIEN,WEI JYUN
中文課名	基督思想與人生	Course Name	Christian Thoughts and Life
開課單位	思想與倫理類(日)	Department	
修習別	選擇必修	Required/Elective	Topics in Philosophy and Ethics
學分數	2	Credits	2
課程目標	本課程主要介紹基督宗教之思想與實務,透過本課程,學生將有一嶄新之宗教態度,其次,結合基督思想與人生,學生將能建構正確的生命價值觀	Objectives	This course first introduces the concept and practice of Christianity. Through this course, one can completely realize the thought of Christianity . The course will secondly help students build up a new and clear way of religious attitude By the right attitude, he has a better interaction with the outer world, so Christianity thought explores a new way of life . Finally, by integrating Christianity and life, students will have a completely new comprehension of life vaule.
教材	聖經、《遊子吟》、神蹟13問、神榮耀創造系列等	Teaching Materials	
成績評量方式	心得作業1頁手稿(30%)、期中末考(40%)、平時一出席(20%)、期末報告(10%)	Grading	homeworks (30%)、class performance (20%)、midterm and final exam (40%)、final report (10%)
教師網頁	-		
教學內容	系統神學、基要真理介紹、聖經知識、律法觀、生死觀、天人觀、身心靈觀、罪惡觀、教贖觀、人生觀等資料,及探討現代科學與基督教信仰以凝成本課程,茲分成五大類: 1. 基督信仰背景介紹 2. 聖經論點 3. 聖經人物介紹 4. 人生相關問題剖析與討論 5. 視聽節目—錄影帶或詩歌欣賞	Syllabus	1.Introduction of Christ Belief Background. 2.Bible Topics. 3.Introduction of Bible Figures. 4.Analysis and Discussion of Human Life. 5.Visual Aid Program (Vedio and Tape).

尊重智慧財產權，請勿非法影印。